

Sisältö

Artikkeleita

<i>Neuvonen, Riku – Rautiainen, Pauli: Perusoikeuskonkurrenssi Suomen perusoikeusjärjestelmässä</i>	1011
<i>Koivisto, Ida: Oikeusturva – kehittyvä perusoikeus?</i>	1032
<i>Lindroos-Hovinheimo, Susanna: EU-oikeuden subjekti</i>	1055
<i>Salminen, Janne: Sopimus talous- ja rahaliiton vakaudesta – tie fiskaaliunioniin?</i>	1076
<i>Keinänen, Anssi: Miksi ja miten sääntelyn noudattamista tulisi arvioida säädösvalmistelussa?</i>	1099

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

<i>Myrsky, Matti: Mitä veropolitiikaltamme tulisi edellyttää?</i>	1118
---	------

Oikeuskäytäntöä

Kuka on kiinteistöverovelvollinen? Ratkaisujen KHO 2013:4 ja 30 arviointia. (<i>Matti Myrsky</i>)	1122
KKO 2103:50 – laitton uhkaus ja vihapuheet. (<i>Riitta Ollila</i>)	1128
KKO 2013:9 – Jatkuva haitta ja vahingonkorvaussuamisen vanhentuminen. (<i>Olli Norros – Ieva Kovarskyte</i>)	1136

Kirjallisuutta

Objectivity in Law and Legal Reasoning. Edited by Jaakko Husa – Mark van Hoecke. (<i>Mirjami Paso</i>)	1148
Fredman, Markku: Rikosasianajajan käsikirja. (<i>Kai Kotiranta</i>)	1152
Joonas, Tanja: ILO Convention No. 169 in a Nordic Context with Comparative Analysis: An Interdisciplinary Approach. (<i>Antti Aikio – Mattias Åhren</i>)	1155
Tanja Joonan vastine Antti Aikion ja Mattias Åhrenin kirja-arvosteluun. (<i>Tanja Joonas</i>)	1160
Toimitukselle saapunutta kirjallisuutta	1163

Tiedoksi

Tämän numeron kirjoittajat	1164
----------------------------------	------

English Summaries of the Articles	1165
---	------

Inhalt

Neuvonen, Riku – Rautiainen, Pauli: Grundrechtkonkurrenz im Grundrechtssystem Finnlands; *Koivisto, Ida*: Rechtsschutz – ein sich entwickelndes Grundrecht?; *Lindroos-Hovinheimo, Susanna*: Subjekt des EU-Rechts; *Salminen, Janne*: Vertrag über die Stabilität in der Wirtschafts- und Währungsunion – Weg in die Fiskalunion?; *Keinänen, Anssi*: Warum und wie sollte die Einhaltung der Vorschriften in der Ausarbeitung von Rechtsvorschriften bewertet werden?; *Myrsky, Matti*: Was sollte von unserer Steuerpolitik vorausgesetzt werden?; *Rechtsprechung*; *Literatur*; *Mitteilungen*; *Zusammenfassungen der Artikel auf Englisch*

Contents

Neuvonen, Riku – Rautiainen, Pauli: Concurrence of basic rights in the Finnish constitutional system; *Koivisto, Ida*: Due process – a developing fundamental right?; *Lindroos-Hovinheimo, Susanna*: The individual in EU law; *Salminen, Janne*: The new Treaty on stability in the EMU – way to a fiscal union?; *Keinänen, Anssi*: Why and how to assess compliance in law drafting?; *Myrsky, Matti*: What can be expected of Finnish tax policy?; *Legal Cases*; *Literature*; *Information*; *English Summaries of the Articles*